
 

 

 

 

 

 

 

Egy kiállítás utóélete 

Az elmúlt hétvégén az M-F Motorsport az Autó+Motor+Sport+Expo 2013. 

versenyautó- és motor kiállításon képviseltette magát, ahol standunkon Marton 

Gergely három versenyautóját is kiállítottuk. A múlt, a jelen és a jövő is 

megelevenedett, és próbáltuk mindenki számára testközelbe hozni a rallycross-

t. A kiállítás véget ért, de reméljük, nem nyom nélkül.  

Az M-F Motorsport standján a helyszínre kilátogatók megcsodálhatták Marton 

Gergely első rallycross autóját, azt a széria Suzukit, amivel tavaly, az Ujházi László 

által életre keltett junior kupában pilótánk elkezdte a versenyzést. Tyuki bácsi 

(Ujházi László közismert neve) is a vendégünk volt, így az érdeklődők az azóta is 

sikerrel futó junior kupáról is részletes tájékoztatást kaphattak. Nemcsak 

magunkat képviseljük egy-egy ilyen rendezvényen, de azt a nagyobb közösséget is, 

aminek a részesei vagyunk: rallycross-t, és általában véve a magyar autósportot. 

Erről nem megfeledkezve próbáltuk meg kialakítani standunkat, hogy az méltó 

legyen mindenkihez, aki részese ennek a sportnak.  

A junior kupás Suzuki mellett természetesen Gergő idei Super National abszolút 

magyar bajnok Skoda Fabia Mk1-ese, valamint az új, még épülőfélben levő 

kasztnija is kiállításra került, így tényleg teljes képet kaphattak a kilátogatók arról, 

hogy honnan indultunk, hol vagyunk most és hová tartunk. Reméljük, ez a kiállítás 

is hozzájárult valamelyest, hogy picit még vonzóbbá tegyük sportágunkat a 

szurkolók számára, illetve megmutassuk, milyenek vagyunk, és hogyan 

gondolkodunk a sportról. A kiállítás véget ért, a jó kapcsolatok megmaradnak, a 

cél változatlan, az új kasztni pedig azóta már visszakerült a csapat műhelyébe, 

úgyhogy folytatódhat a munka. Találkozunk jövőre a versenyeken! 

Marton Gergely: „Nagyon jól éreztem magam ezen a rendezvényen. Jó volt az 

ismerős arcokat is újra látni, és új arcokat megismerni. Nagyon tetszett, hogy egy 

hétvégén át együtt volt a magyar autó- és motorsport legjava. Itt mindenki barát  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

mindenkivel, és nagyon örömteli dolognak tartom, hogy vannak ilyen 

rendezvények, ahol mindenki megmutathatja magát, és megismerkedhetünk a 

többi szakágban versenyző pilótákkal is. Külön örültem neki, hogy több jó barátom 

és versenyzőtársam, így többek között Bánkuti Gabi és Kovács Marcell is 

kilátogatott hozzánk, és megtisztelő volt olyan nagy nevek mellett részt venni a 

P1race.hu autogramosztásán, mint Kiss Pál Tomi, Kiss Norbi, Szabó Krisztián, 

Győrfi Alen, Bódis Ricsi, Sebestyén Peti és a többiek. Jó volt így összegyűlni egy 

helyen, de a legjobban a szurkolók érdeklődését élveztem. Jó érzés volt, hogy 

ennyien szeretnék megismerni a sportágunkat, és ez kedvenc témám, a rallycross-

ról és az autómról mindig nagyon szívesen beszélek. A gyerekek nagyon örültek a 

lufiknak és a többi ajándéknak, a Play Station is nagyon népszerű volt, és az autó 

hangját is nagyon élvezték a felnőttek és a gyerekek egyaránt. Szeretjük a 

rallycross-t, itt képzeljük el a hosszú távú jövőnket, és szerettük volna méltó helyén 

megjeleníteni a sportágat a többi szakág sorában. Ha ez sikerült, és valakinek még 

örömet is okoztunk, annak nagyon örülünk.” 

Fodor György, csapatfőnök: „Nagyon jó kis kiállítás volt. Ez volt az első igazán 

komoly megjelenésünk a versenyeken kívül, és igyekeztünk minden apró részletre 

odafigyelni. Az volt a célunk, hogy közelebb hozzuk kicsit a rallycross-t az 

emberekhez, és úgy érezzük, ez sikerült is. Reméljük, sokaknak örömet okoztunk, 

főleg a gyerekeknek, igyekeztünk minden látogatónknak a kedvében járni. Sok-sok 

apró ajándékkal is kedveskedtünk a legkisebbeknek, és jó volt látni a sok vidám 

arcot. Próbáltuk nemcsak a saját csapatunkat, de a rallycross-t is méltó módon 

megjeleníteni és képviselni ezen a rendezvényen, reméljük, nem vallottunk 

szégyent. Sok pozitív visszajelzést kaptunk, aminek örülünk. Több látogatónk is úgy 

búcsúzott el tőlünk, hogy jövőre mindenképp ki fog látogatni legalább egy 

versenyünkre, ennek külön örülünk. Életünk a rallycross, és jó volt ezt megosztani 

másokkal is. Reméljük, lesz folytatása, és minél több most megismert arcot 

viszontlátunk a jövőben is. Ez csak egy ízelítő volt, a versenyhétvégéken még több 

és még nagyobb élmény vár mindenkire.”  

 


